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Geachte mevrouw Meese,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
“Vandaag vernamen wij vanuit de media dat het plan van het CDA en de SP om weer sociale 
ontwikkelbedrijven als vangnet in te richten, vorige week met brede steun is aangenomen. Partij 
Veilig Maastricht is blij dat deze kapitale blunder wordt teruggedraaid. Het heeft voor heel veel 
ellende gezorgd. Gelukkig zien de partijen die dit plan omarmden dit nu ook in. Duizenden mensen 
met een arbeidsbeperking kwamen door de participatiewet achter de geraniums te zitten. De 
overheid blunderde en faalde in het creëren van plekken voor beschut werken. Partij Veilig 
Maastricht heeft de volgende vragen over de nieuwe situatie:” 
 
Vraag 1: 
Bent u op de hoogte van het feit dat dit plan is aangenomen en bent u bereid om in Maastricht zo 
snel mogelijk hiermee aan de slag te gaan? 
 
Antwoord 1: 
Ons college is bekend met de initiatiefnota ‘Aan de slag in het sociaal ontwikkelbedrijf’ van SP en 
CDA, waarmee de Tweede Kamer op 2 februari 2021 heeft ingestemd. De verbrede opdracht aan 
MTB - als wezenlijk onderdeel van onze gemeentelijke uitvoeringsketen re-integratie Participatiewet - 
sluit hier goed op aan. In die zin bevestigt dit landelijk initiatief dat de keuze om de expertise en 
infrastructuur van MTB niet verloren te laten gaan, de juiste is geweest. 
 
Vraag 2: 
Bent u het met ons eens dat mensen met een geestelijke of lichamelijke beperking zich veel prettiger 
voelen in een sociale werkplaats in tegenstelling tot een regulier bedrijf, omwille van het feit dat de 
eisen die binnen een regulier bedrijf gesteld worden, voor deze mensen niet realistisch zijn? Zo ja, 
binnen welke termijn gaat u aan de slag met de opstart van dit traject, zodat deze mensen achter de 
geraniums uit kunnen en weer de inhoud en ritme in hun leven terugkrijgen, waar ze recht op hebben 
en zo zeer naar verlangen? 
 
Antwoord 2: 
Met uw stellingname ben ik het ten dele eens. Uit oogpunt van een inclusieve arbeidsmarkt moet het 
voor alle inwoners, ook mensen met een geestelijke of lichamelijke beperking, mogelijk zijn om zo 
regulier mogelijk mee te doen op die arbeidsmarkt. De Participatiewet en ons eigen beleid op dat 
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vlak gaan dan ook uit van ‘werken naar vermogen’. Als gemeente hebben wij de wettelijke taak om 
werknemers en werkgevers hierbij te ondersteunen. Hiervoor zijn dan ook tal van instrumenten en 
voorzieningen beschikbaar. Op het moment dat het reguliere bedrijfsleven (al of niet tijdelijk) toch 
een te grote stap blijkt, kunnen mensen onder meer gebruik maken van de werk- en 
ontwikkelmogelijkheden bij MTB. Daarnaast is ook MTB feitelijk een bedrijf met gewone opdrachten 
waar mensen aangesproken worden op hun capaciteiten. Daarbij krijgen zij dan wel de ruimte en 
ondersteuning om hun talenten al werkende te ontdekken en verder te ontwikkelen. Deze werkwijze 
is al geruime tijd gemeengoed en gezien de landelijke ontwikkelingen zal hierop stevig ingezet blijven 
worden. 
 
Ik vertrouw er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 

  


